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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja skag, wniosków i petycji 

Protokół nr 3 

 

III posiedzenie w dniu 22 marca 2019  

Obrady rozpoczęto 22 marca 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:47 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie posiedzenia. Czas rejestracji: 00:00 – 00:47 

Posiedzenie komisji otworzyła Przewodnicząca Hanna Caban. Stwierdziła quorum. 

Przedstawiła porządek posiedzenia.  

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Caban 

2. Olga Grajek-Górecka 

3. Marek Leciaho 

2. Podanie o podwyżkę wynagrodzenia zasadniczego pracowników Przedszkola w Ustroniu 

Morskim. Czas rejestracji: 00:48 – 21:30 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Alina Gajewicz 

- Olga Grajek-Górecka 

- Sylwia Halama 

Dyskusja dotyczyła zaplanowania podwyżki w budżecie jednostki na 2019r., ilości osób, 

które obejmował wniosek, kwoty, o jaką występowano na jeden etat, zakresu obowiązków 

pomocy nauczyciela, analizy wynagrodzeń pracowników, wygospodarowania przez 

kierowników środków w budżecie jednostki. 

Przewodnicząca komisji podkreśliła, że komisja popiera pracowników, że pensje są niski, 

złożyła wniosek formalny o skierowanie sprawy do rozpatrzenia przez Wójta Gminy Ustronie 

Morskie: 

Głosowano w sprawie skierowania sprawy do rozpatrzenia przez Wójt  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Hanna Caban, Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho 
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3. Podanie o podwyżkę wynagrodzenia pracowników GOPS w Ustroniu Morskim. Czas 

rejestracji: 21:32 –42:10 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Olga Grajek-Górecka 

- Izabela Poznańska 

- Hanna Caban 

- Sylwia Halama 

Dyskusja dotyczyła zaplanowania podwyżki w budżecie jednostki na 2019r, ilości 

pracowników, których obejmowałaby podwyżka, zakresu obowiązków pracowników, 

znalezienia środków w ramach własnego budżetu - oszczędności w płacach w związku ze 

staraniami o dofinansowanie, oszczędności na płacach w budżecie jednostki GOPS w roku 

2018, niezabezpieczonego funduszu nagród w wysokości, 5 % co jest to wbrew zakładowemu 

regulaminowi świadczeń 

Dyrektor szkoły poruszyła problem wynagrodzeń w szkole, zamrażania 3 % waloryzacji, jaka 

obowiązuje przy konstruowaniu budżetu. 

Przewodnicząca komisji podkreśliła, że komisja popiera pracowników, że pensje są niski, 

złożyła wniosek formalny o skierowanie sprawy do rozpatrzenia przez Wójta Gminy Ustronie 

Morskie: 

Głosowano wniosek w sprawie skierowania sprawy do rozpatrzenia przez Wójta 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Hanna Caban, Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho 

 

W zawiązku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca komisji zamknęła trzecie 

posiedzenie komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Czas rejestracji:  42:13 – 42:23. 

 

Przewodniczący komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy w Ustroniu Morskim 

Hanna Caban 

  

 

Przygotowała: Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


